
PROTOKOL Nr XX/2012 

z Obrad XX Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 6 listopada 2012r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 13°0 a zakonczyly siy 0 godz. 1530. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 14 radnych, to jest 930/0 ogolnego skladu rady llista 
obecnosci w zalqczeniu do protokolu/. 

Porz'ldek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XX Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porzqdku obrad 
3. 	 Sprawozdanie Wojta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zamiaru likwidacj i Szkoly Podstawowej 


w Broszkowie 

5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zamiaru likwidacji Szkoly Podstawowej 


w Koszewnicy 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gn1iny na rok 2012 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2012-2022 
8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie podzialu gminy na okrygi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerow oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okrygu do Rady 
Gminy Kotun 

9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zarzqdzenia wyborow uzupelniajqcych soltysa wsi 
Tymianka 


10.Podjycie uchwaly w sprawie regulan1inu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniow zamieszkalych na terenie Gminy Kotun 

l1.Podj ycie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci stanowiqcej mienie 
komunalne gminy 


12.Informacja Przewodniczqcego Rady 

13.Dyskusja i wolne wnioski 

14.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

15 .Zamkniycie Obrad XX Sesji Rady Gminy 


Ad 1 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XX Sesj i Rady Gminy 

Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnego 

Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, Wojta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 

Gminy Barbary Jonskq, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, soltys ow i radnych. 


Ad pkt 2 

Wnioskow do porzqdku obrad nie zgloszono. 




Ad pkt 3 

W6jt Slawomir Adamiak poinformowal radnych 0 swej dzialalnosci In iydzy sesjami: 


1. 	 Budowa sieci kanalizacyjnej zostanie niedlugo juz zakonczona. W tej chwili 
wykonywane Sq juz przepompownie tloczne. Ma nadziejy, ze aura nadal bydzie 
sprzyjala wykonywaniu rob6t na tej budowie, aby mogla ona zostac ukonczona 
w planowanym terminie. 

2. 	 Na budowie gimnazjum trwajq aktualnie prace wykonczeniowe. 
3. 	 Budowa boiska szkolnego przy Zespole Oswiatowym w Kotuniu powinna 

zostac zakonczona w ustalonym tenninie, czyli do konca listopada br. 
4. 	 W dniach 12 - 14 pazdziemik goscila w naszej gminie delegacja z Gminy 

Oberkramer w Niemczech. Byla to delegacja 26 osobowa. Na delegacjy tq 
zlozyla siy grupa samorzqdowc6w oraz dyrektorzy, nauczyciele i uczniowie 
z dw6ch szk61, z kt6rymi nasze szkoly z Kotunia i Zeliszewa Podkoscielnego 
majq podpisane umowy partnerskie. W piqtek 12.1 O.br odbylo siy z udzialem 
naszych gosci I Forum Integracji Miydzypokoleniowej. Zaproszeni na nie 
goscie wypowiadali siy na ten1at relacj i lqczqcych mlodych i doroslych 
czlonk6w naszego spoleczenstwa. Por6wnywane byly relacj e 
miydzypokoleniowe w Polsce i w Niemczech. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy ustalony juz zostal z wykonawcq 
kanalizacji spos6b polozenia asfaltu na ulicy Koscielnej w Kotuniu. 

- W 6jt wyjasnil, ze aby rozpoczqC rozmowy, to trzeba przeznaczyc na ten cel 
dodatkowe srodki finansowe. Wiadomo, ze ich w tej chwili nie rna, a tam 
najpierw trzeba zrobic porzqdna podbudowy pod as fait. 

- Soltys wsi Polaki Elzbieta Marchel stwierdzila, ze przeciez tq drogy uszkodzili 
wykonawcy kanalizacji i to oni powinni doprowadzic jq do stanu pierwotnego. 

- W 6jt wyjasnil, ze nie wszystko zostalo zniszczone przez wykonawc6w. 
CZysc asfaltu zostala zniszczona przez to, ze przez okres robot kanalizacyjnych 
ruch na tej drodze odbywal siy tylko jednq czysciq drogi. To tez spowodowalo 
jej zniszczenie. Na razie nie mamy pieniydzy, zeby na niej polozyc as fait. 
Trzeba jq porzqdnie utwardzic i to na razie musi wystarczyc. 

Wiycej uwag nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
W6jt wyjasnil, ze po raz kolejny podejmowane Sq decyzje w sprawie likwidacji 
szk61. Chyba nikt nie jest zadowolony z tego faktu, ze przyszlo mu podejmowac 
decyzjy 0 ich zamykaniu. Przez cary jednak czas n1usimy pan1iytac 0 tym, ze w 2014 
roku czeka nas uchwalenie budzetu zr6wnowazonego. Jesli chodzi 0 Szkoly 
Podstawowq w Broszkowie, to poda kilka danych, kt6re dotyczq tej szkoly. 
W tym roku szkolnym do tej szkoly uczyszcza 37 uczni6w i dzieci W oddziale 
przedszkolnym. I tak: 
Klasa ,,0": z danych ewidencyjnych wynika, ze powinno chodzic do niej 6 dzieci, 



chodzi natomiast - 5. 

Klasa I - dane ewidencyjne - 6 uczniow, chodzi - 5. 

Klasa II - dane ewidencyjne - 5 uczniow, chodzi - 5. 

Klasa III - dane ewidencyjne - 8 uczniow, chodzi - 7. 

Klasa IV - dane ewidencyjne - 7 uczniow, chodzi - 3. 

Klasa V - dane ewidencyjne - 5 uczniow, chodzi - 3. 

Klasa VI - dane ewidencyjne - 9, chodzi - 9. 

Nie mamy jeszcze wydatk6w za rok 2012, bo onjeszcze trwa. Jednak plan na rok 

2013 wynosi 942.000 z1. Subwencja oswiatowa na rok 2013 wyniesie 263.221 

zlotych. Te koszty wynikajq gl6wnie z kosztow zatrudnienia nauczycieli. Nie jest to 

ich wina, takie jest prawo oswiatowe obowiqzujqce w Polsce. Stan techniczny 

budynku Szkoly Podstawowej w Broszkowie jest bardzo zly, ana generalny jego 

remont niestety nie mamy pieniydzy. Na obecnq sytuacjy finansowq gminy musimy 

dostosowac siec placowek oswiatowych do warunkow panujqcych w gminie. Jest to 

bardzo wysoki niz demograficzny i stale zanizane skladniki subwencji oswiatowej. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XX/122/2012 w sprawie 

zamiaru likwidacji Szkoly Podstawowej w Broszkowie. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glosow /za-ll, przeciw-3, wstrzymal siy-O/ 

w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 5 
- Radny Mariusz Kujawski zauwazyl, ze Wojt motywujqC podjycie uchwal 

o likwidacj i szkol odnosi siy do malej liczby uczniow w szklach. 0 takim 
fakcie mozna mowic w przypadku szkoly Podstawowej w Broszkowie, jednak 
Szkola Podstawowa w Koszewnicy liczy okolo 70 uczniow. Nie jest to zatem 
mala szkola. 

-	 Przewodniczqcy Rady Rodzicow Szkoly Podstawowej w Koszewnicy 
Slawomir Celinski stwierdzil, ze do tej szkoly obecnie chodzi 76 uczniow. 
Jesli zas chodzi 0 budynek szkoly, to jest on w bardzo dobrym stanie. Nie jest 
on stary i jeszcze bardzo dlugo moze posluzyc tej placowce. W wielu gminach 
z terenu calej Polski po kontrolach przeprowadzonych przez NIK wyszlo, 
ze w wiykszosci tych przypadkow, ich likwidacja nie przyniosla zadnych 
oszczydnosci gminie. Nie zrobiono nowych wyliczen zan1kniycia tej placowki. 
Wielokrotnie zwracalismy siy do roznych wladz gminy z tq prosbq. Nie znamy 
tak naprawdy kosztow zwiqzanych z likwidacjq naszej szkoly i pomiejszych 
juz kosztow zwiqzanych z dowozeniem uczniow i z utrzymaniem lokalu po 
zlikwidowanej szkole. J esli natomiast chodzi 0 dowozenie dzieci do szkol 
w Bojmiu i Zeliszewie, to narazone bydq na deszcz, mroz i inne niedogodnosci. 
Czy dzieci zasluzyly sobie na to? Mowi siy, ze nasza szkola jest malq szkolq. 
To wcale nie jest prawda. To nie jest mala szkola jak na warunki wiejskie. 
Jest takq samq szkolq jak ta w Bojmiu i Zeliszewie po odjyciu z nich uczniow 
gimnazjum. Jesli chodzi 0 budynek, to jest on w znacznie lepszyn1 stanie niz 



szkola w Boj mi u. 
- Radny Mariusz Kujawski wyjasnil, ze mowiqc 0 uczniach - In owil 0 klasach l

VI, czyli 0 tych osobach na ktore gmina dostaje subwencjy oswiatowq. 
Pozostali Sq to dzieci przedszkolne, ktore w chwili obecnej glnina utrzymuje za 
wlasne srodki finansowe . 

- Pan Slawomir Celinski przypomnial, ze juz wczesniej mowil 0 wzroscie 
uczniow w ich szkole. Wtedy nikt mu nie wierzyl. Okazuje siy j ednak, 
ze w obecnym roku szkolnym jest znacznie wiycej uczniow niZ w latach 
poprzednich. Ten wskaznik bydzie siy nadal utrzymywal. Ta szkola bydzie siy 
rozwijala. 

- Dyrektor Szkoly w Koszewnicy Hanna Pieczara przypomniala W ojtowi, ze 
stwierdzil on iz przygotowal projekty tych uchwal po pozytywnej opinii 
Komisji Oswiaty. Chce zapytae, czy taka opinia rzeczywiscie zostala wydana 
a jesli tak, to na jakiej podstawie Panstwo radni podjyci takq decyzjy. 
Chcemy dowiedziee siy na podstawie jakich dokumentow taka decyzja 
zapadla. lesli chodzi 0 prawdziwe koszty zamkniycia tej szkoly, to wedlug 
naszych danych, te koszty wcale siy nie zamknq na plus. Nastypnym 
elementem jest wyrzqdzenie krzywdy 80 uczniom tej szkoly i ich rodzicom. 
Budzet jest zestawieniem zyskow i strat. Nie wyobrazam sobie, aby Pani 
Skarbnik nie przeprowadzala takiego zestawienia. 

- Radny Mariusz Kujawski wyjasnil, ze rzeczywiscie Komisj a Oswiaty 
pozytywnie zaopiniowala te projekty uchwal. Nie byla to co prawda opinia 
jednoglosna, ale pozytywna. lezeli chodzi 0 wyliczenia finansowe, to moze 
Pani Skarbnik wypowie siy na ten temat. 

- Skarbnik Gminy Barbara lonska wyjasnila, ze nie sporzqdza siy rachunkow 
zyskow i strat dla poszczegolnych placowek oswiatowych. To nie jest firma 
produkcyjna zeby siy takie dokumenty tworzylo. lest Pani Dyrektorem szkoly 
i powinna Pani bardzo dobrze wiedziee, ze plan finansowy placowki tworzy 
Pani sarna. W szystkie wydatki placowki sklada Pani do komorki ktora nazywa 
siy ZEAS-em. Skarbnik nie sporzqdza dokumentacji, 0 ktorej Pani mowi. 
Pracownicy ZEAS-u przedstawili radnym sytuacjy finansow'! poszczegolnych 
szkol i ich wydatki. Takie zestawienie otrzymala takze i Pani . l ezeli potrzebuje 
Pani bardziej szczegolowych informacji na temat sytuacji finansowej swojej 
szkoly nalezalo zwrocie siy do jednostki, ktora prowadzi wasz'! obslugy 
finansowq. 

- Dyrektor Hanna Pieczara stwierdzila, ze skrzywdzono juz dostatecznie tq 
szkoly. Zlikwidowano najpierw kuchniy, potem swietlicy - co mialo bye 
zaciskaniem pasa. Teraz juz to nie wystarcza. Zarzuca siy naIn, ze nasza szkola 
nie rna wlasnej stolowki. Czy nie jest to ironia. Poprosila, aby decyzje 
w sprawie szkoly nie byly podejmowane przez pryzmat jej dyrektora, 
czy nauczycieli, czy tez rodzicow uczniow. Poprosila radnych 0 bardzo 
rozwaznq i mqdrq decyzjy w tej sprawie. 

- Pan Slawomir Celinski ponownie zapytal, czy sporzqdzone byly no we 
kalkulacje kosztow. Czy Panstwo radni dostali takie dokumenty przed 



powt6nl,! decyzj '!. 
- Pani Hanna Pieczara zauwazyla, ze w szkolach nie liczy sit; "zer6wek" jako 

uczni6w, bo na nich nie rna subwencji. We wszystkich gminach jest tak, ze jesli 
s,! przedszkola, to nie rna oddzia16w przedszkolnych w szkolach. 
U nas funkcjonuj,! i przedszkola i oddzialy przedszkolne. Tu nie liczy sit; 
pienit;dzy, a liczy sit; ich w tej szkole. 

- Radna Teresa Brusniak zapytala Pani,! Dyrektor Hannt; Pieczart;, czy wie ile 
miejsc dla dzieci przedszkolnych licz'! nasze przedszkola, a ile jest dzieci, 
kt6re po winny bye objt;te obowi,!zkiem przedszkolnym. To nie tak jak m6wi 
Pani Dyrektor, w kazdej prawie gminie jest juz przedszkole, jesli nie publiczne, 
to prywatne. TakZe w kazdej szkole podstawowej na terenie takiej gminy s,! 
oddzialy przedszkolne. Dzieci przedszkolnych jest znacznie wit;cej niz miejsc 
w przedszkolach i dlatego musz'! bye prowadzone obie formy wychowanie 
j ednoczesnie. 

- Sohys wsi Kt;pa Andrzej Galach takZe poprosil radnych 0 ponowne 

przeanalizowanie swojego stanowiska w sprawie likwidacji tej szkoly. 

1est to dobra szkola i powinna dalej dzialae. 


W6jt wyjasnil, ze nie zd,!zyl nawet przed dyskusj,! przedstawie danych 

podstawowych dotycz'!cych tej szkoly, tak jak to zrobil w przypadku Broszkowa. 

Klasa ,,0" - z ewidencji wynika - 10 dzieci, chodzi - 17. 

Klasa I - z ewidencj i wynika - 13 uczni6w, chodzi - 11. 

Klasa II - z ewidencj i wynika - 8 uczni6w, chodzi - 12. 

Klasa III - z ewidencj i wynika - 9 uczni6w, chodzi - 10. 

Klasa IV - z ewidencj i wynika - 9 uczni6w, chodzi - 11. 

Klasa V - z ewidencj i wynika - 11 uczni6w, chodzi - 11. 

Klasa VI - z ewidencji wynika - 5 uczni6w, chodzi - 6. 

Subwencja na 2013 rok wyniesie 493.061 zl, wydatki zaplanowane s,! na kwott; 

925.800 zl. Bior,!c pod uwagt;, ze uczniowie tej szkoly chodziliby do dw6ch szk61, 

to gwarantujemy, ze klasy nie bt;d,! przepelnione. lezeli nauczyciel uczy 3 uczni6w, 

to za tak,! sam,! kwott; bt;dzie uczyl 23 uczni6w. lesli natomiast chodzi i statystykt; 

urodzin w obwodzie tej szkoly, to wygl,!da ona nastt;puj,!co: 

2007 rok - 7 dzieci, 

2008 rok - 14 dzieci, 

2009 rok - 10 dzieci, 

2010 rok - 9 dzieci, 

2011 rok - 14 dzieci. 

To twarde liczby i m6wi,! 0 liczebnosci przyszlych klas tej szkoly. 


- Pan Slawomir Celinski jeszcze raz zapytal, ile gmina zaoszczt;dzi na likwidacji 
tej szkoly? 

- W 6jt stwierdzil, ze jesli rodzice zazycz,! sobie udostt;pnienia takich danych, 
zostan,! im one przedstawione. 

- Pani Renata Wit;clawek stwierdzila, ze w calym naszynl kraju rodzi sit; coraz 



mniej dzieci. Nie jest to tylko sprawa naszego terenu. Poprosila 0 szacunek dla 
ich malych dzieci, ktore w tej chwili sq. dowozone do szkoly przez rodzicow. 
Pozniej bydq. zdane juz na dojazdy zorganizowane przez Gm iny i skazane na 
wielogodzinne oczekiwanie na zajycia, czy tez powrot do domu. Szanujmy 
tych naszych najmniejszych juz teraz, bo to oni w przyszlosci bydq. na nas 
zarabiac. Poprosila radnych 0 rozwaznq. decyzjy w sprawie ich szkoly. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XX/123/2012 

w sprawie zamiaru likwidacj i Szkoly Podstawowej w Koszewnicy. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq. glosow Iza-1 0, przeciw - 3, wstrzymal siy-11 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

Skarbnik Gminy wyjasnila, ze uzasadnienie do uchwaly zawiera peIne wyjasnienie 

zmian w budzecie. Wykreslono miydzy innymi dochod w kwocie 800.000 zl 

z powodu rezygnacj i z budowy "Orlika" w Kotuniu. 


- Radny Artur Skwierczynski zapytal dlaczego wykonanie boiska kosztuje 
o 15.000 zl wiycej niz bylo planowane. 

-	 Skarbnik Gminy Barbara lonska wyjasnila, ze jest wykonywane za takq. samq. 
kwoty, co byla zaplanowana. Te 15.000 zl, sq. to koszty zwiq.zane ze zmianq. 
dokumentacji projektowej. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XX/124/20 12 w sprawie zmian 

w budzecie gminy na 2012 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7 

Skarbnik Gminy Barbara lonska wyjasnila, ze zmiany wprowadzone wczesniej 

w budzecie gminy spowodowaly takze odpowiednie zmiany w WPF Gminy. lest to 

zwiq.zane z wykresleniem budowy "Orlika" w Kotuniu. lesli zmniejszyly siy dochody 

a to spowodowalo, ze wzrosl takze wskaznik zadluzenia gminy, co jest dla naszego 

budzetu bardzo niekorzystne. 


- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala dlaczego wzrosl wskaznik zadluzenia. 
- Pani Skarbnik Gminy wyjasnila, ze zmalaly dochody 0 800.000 zl z powodu 

rezygnacji z budowy "Orlika". 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XX/125/20 12 w sprawie 

zn1iany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 20 12-2022. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-141 w glosowaniu jawnym. 


http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca


Ad pkt 8 
W6jt wyjasnil, ze wejscie w zycie nowego Kodeksu Wyborczego spowodowalo, ze 
na terenie gmin zostajq utworzone jednomandatowe okrygi wyborcze. W naszej 
gminie w Kotuniu do tej pory byl 1 okryg wyborczy 4- mandatowy. Nalezy podzielie 
teraz Kotun na 4 jednomandatowe okrygi wyborcze. Niestety dotychczas wchodzqcy 
do Kotunia J6zefin, musi bye przylqczony do innego okrygu wyborczego. 
Mieszkancy tej wsi zdecydowali, ze chcq nalezee do okrygu wyborczego, w kt6rym 
Sq miydzy innymi Polaki. Jest to pewnego rodzaju wotum zaufania do 
dotychczasowego radnego z tego okrygu. 

- Radny Artur Skwierczynski podziykowal mieszkancom J 6zefina, kt6rzy 

wybrali jego okryg wyborczy, jako ten do kt6rego chcq nalezee. 


Wiycej uwag ani wniosk6w nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XX/126/2012 

w sprawie podzialy gminy na okrygi wyborcze, ustalenia ich granic i numer6w oraz 

liczby radnych wybieranych w kazdym okrygu do rady G-miny Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 


W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze dotychczasowy soltys wsi Tymianka Pan 

Robert Jastrzybski zlozyl rezygnacjy ze sprawowania tej funkcji. Nalezy zatem 

przeprowadzie wybory uzupelniajqce sohysa w tej wsi. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXl127/2012 

w sprawie zarzqdzenia wybor6w uzupelniajqcych sohysa wsi Tymianka. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-141 w glosowaniu jawnym. 


OD TEJ PORY NA SALI OBRAD POZOSTALO 13 RADNYCH. 

Ad pkt 10 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze przyjycie nowego regulaminu pomocy 

materialnej dla uczni6w spowodowaly zmiany w ustawie 0 systemie oswiaty. 

W ustawie tej naniesiono szereg zmian dotyczqcych pomocy uczniom. 

Zgodnie z sugestiq czlonk6w Komisji Oswiaty do przedstawionego wczesniej 

projektu uchwaly dodano w §4 dodano pkt. 4. Pozostale zapisy regulaminu pozostajq 

bez zmian. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXl128/2012 w sprawie 

regulaminu udzielania pomocy materialnej 0 charakterze socjalnym dla uczni6w 

zamieszkalych na terenie Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-131 w glosowaniu jawnym. 




Ad pkt 11 
W ojt wyjasnil, ze jest to dzialka powstala w wyniku podzialy naszej jednej dzialki 
polozonej przy ulicy Koscielnej w Kotuniu. Interesant, ktory chcial kupie calq. tq. 
dzialky z przeznaczeniem na zabudowy, zostal poinformowany, ze gnlina wydzieli 
dzialky pod zabudowy zgodna z planem miej scowym zagospodarowania 
przestrzennego i wystawi do sprzedazy. Z podzialu tego powstaly 3 dzialki 
przeznaczone pod zabudowy. Odbylo siy to oczywiscie za zgodq. Komisji Budzetu 
i Finansow oraz Komisji Rolnictwa Rady Gminy. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek poprosil, aby w przyszlosci do tego typu 

uchwal dolq.czae mapky poglq.dowq.. 


- Wojt przychylil siy do tej prosby. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr X X/129120 12 

w sprawie sprzedazy nieruchomosci stanowiq.cej mienie komunalne gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-131 w glosowaniu jawnym. 


- Radny Artur Skwierczynski zauwazyl, ze zwyczajem jest to, ze wplywy ze 
sprzedazy przeznaczone sq. dla danej miejscowosci, wiyc moze zaproponujy 
zeby przeznaczone one byly na asfalt na ulicy Koscielnej. 

- W ojt wyjasnil, ze z tym zwyczajem roznie bywa. Nie zawsze tak jest jak radny 
stwi erdzi 1. 

Ad pkt. 12 
Przewodniczq.ca Rady poinformowala, ze term in nastypnej sesji rady zostal 
zaplanowany na poczq.tek grudnia i bydzie to sesja na temat podatkow na 2013 rok. 

Ad pkt 13 
- Soltys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski stwierdzil, ze rozmawiajq.c 

z osobami z osciennych gmin dowiaduje siy, ze solectwa mogq. korzystae 
z funduszy unijnych. 0 takie wnioski wystypujq. u nich osoby zajmujq.ce siy 
pozyskiwaniem srodkow zewnytrznych. U nas jak wiem, nie takiego nie rna 
miejsca, dlaczego? 

- W ojt wrocil jeszcze do wczesniejszej wypowiedzi radnego Skwierczynskiego 
i wyjasnil, ze kiedys tak bylo, ze pieniq.dze trafialy do jednego worka 
gminnego i dzielona na potrzeby gn1iny. Zaapelowal do radnego i soltysow 
o przypilnowanie wspolne wykonawcy rozliczajq.cego siy z budowy 
kanalizacji. Dobitnie wiadomo, ze przez drogy w Wilczonku miala bye 
wykonana przeciskami a zostala wykonana przekopami. Na pewno jest to 
metoda tansza, wiyc roznice w kosztorysowaniu tez na pewno bydq.. 
Bydzie upierdliwy i bydzie naciskal takze na Starosty Siedleckiego, zeby 
porzq.dnie przypilnowal odbioru swojej drogi. lesli chodzi 0 wypowiedz Pana 
soltysa, to osobq. ktora pomaga pozyskae fundusze zewnytrzne na tak zwane 
"miykkie" projekty jest Pan Sekretarz. To do niego nalezy sit; zglaszae z prosbq. 

http:zajmujq.ce
http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca


o pomoc w tej sprawie. 
- Radny Antoni Chojecki poinformowal, ze firma wykonujq.ca konserwacjy 

oswietlenia ulicznego przeciyla galyzie zaslaniajq.ce lampy i pozostawila ich 
obok slupa. Lezq. tam do dnia dzisiejszego. Kto rna sprzq.tac te galyzie? 

-	 W 6jt wyjasnil, ze zbada tq. sprawy, tylko prosi 0 szczeg61y. 
- Radna Barbara Plichta przypomniala, ze nowa ustawa smieciowa wchodzi 

w zycie juz za 7 miesiycy, a u nas niewiele siy jeszcze 0 tym m6wi. Czy na 
pewno zdq.zymy ze wszystkim na czas? 

- Sohys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski zapytal, dlaczego uczniom 

z Ryczycy chodzq.cym do szkoly w Bojn1iu kaze siy placic za bilety 

mleSlyczne. 


- Protokolujq.ca Elzbieta lastrzybska wyjasnila, ze zgodnie z ustawq. 0 systemie 
oswiaty - jezeli droga ucznia klas I-III do szkoly wynosi wiycej niz 3 km 
a uczniom klas IV-VI wiycej niz 4 km, nalezy siy mu bezplatne dowozenie. 
lezeli uczniowie, 0 kt6rych Pan sohys m6wi spelniajq. te warunki, to rodzice 
tych uczni6w powinni siy zglosic do dyrektora szkoly 0 zakup bezplatnych 
bilet6w autobusowych. 

- Soltys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki zauwazyl, ze W6jt obiecal, ze dzieci 
z Niechnabrza bydq. dowozone bezplatnie do Zeliszewa a tu okazuje siy, 
ze bydq. musialy placic za bilety. 

-	 W6jt wyjasnil, ze na pewno z Zeliszewa Podkoscielnego do Niechnabrza 
odleglosc przekracza 3 km. 

Wiycej glos6w w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad pkt 14 
Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosciq. glos6w Iza-ll, wstrzymal 
siy-2/. Radnymi, kt6rzy wstrzymali siy od glosu, byli radni nieobecni na poprzedniej 
sesji Rady Gminy. 


Ad pkt 15. 

Wobec wyczerpania porzq.dku obrad Przewodniczq.ca Rady Gminy Anita Drabarek 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 

XX Sesji rady Gminy Kotun. 


http:Przewodniczq.ca
http:Protokolujq.ca
http:zaslaniajq.ce
http:wykonujq.ca

